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Verslag van de Algemene Ledenvergadering  
van het District Dordrecht van de NBB dd. 04-11-2023 

 

Aanwezig: 
 

Verenigingen:    
BC Gorkum    Zandrie Albada 
BC de Merwe    Remco Verheij     
BC Je Coupe    Annelies Guit 
B.C. ’t Ambacht    Kees de Geus 
BC Sans Atout    Jos Jans 
BC Sans Fumer    Frank van Wijk   
N.R.B.C. Drechtsteden   Elmar Delhaas, Jack van der Put 
B.C. PBC ’81    Joke van der Put 
BC Overslag    Jannie Portengen 
BC de Vesting    Hanny Passenier, Frans Uelman 
B.C. ’t Ambacht    Kees de Geus 
 
 

Bestuur     Helga Naarding, Peter Grabau, Pem Kubbe 
Commissieleden   Kees de Jong (notulist), Coen Hodzelmans, Lenie Zwartveld, 
     Annelies Guit 
 
Afwezig met kennisgeving:  
Verenigingen:     Sliedrechtse BC, BC Ter Merwe, N.R.B.C. Zwijndrecht,  

Stichting Denksport Papendrecht, DBCThuredreght, 
B.C. Hartenvrouw, BC Hoornaar (per 31-12-2023 geen NBB-lid 
meer) 

 
Bestuur :    geen    
Commissies:     Loes Kroon, Corry de Jong 
Ereleden / Leden van Verdienste: Loes Blankvoort, Dick Groenendijk 
 
Afwezig zonder kennisgeving:    
Leden:      B.C. Papendrecht, Passageclub Papendrecht 
 
Commissies:     Geen 
 

1. Opening 
De voorzitter (verder: Peter) heet om 10:03 uur de aanwezigen van harte welkom. 
De agenda wordt zonder wijzigingen of aanvullingen vastgesteld. 
 

2. Mededelingen 
Peter stelt het bestuurslid van de NBB (Anita Neleman) voor en heet haar hartelijk welkom. 
Ook de nieuwe voorzitter van N.R.B.C. Drechtsteden (Elmar Delhaas) wordt van harte welkom 
geheten. 
Peter meldt dat hij op de regiobijeenkomst in Rotterdam is geweest en uit zijn teleurstelling over 



2 / 4 
 

het geringe aantal deelnemers. Hij roept clubbestuurders op hier vooral in de toekomst aan deel 
te nemen. 
 
Door de veelheid aan e-mails vanuit Utrecht kan het voorkomen dat deze onzorgvuldig worden 
gelezen. Ook is door het districtsbestuur een nieuweconcept bestuursovereenkomst over het 
hoofd gezien. Peter adviseert om per vereniging één bestuurslid aan te wijzen die alle publicaties 
inhoudelijk bekijkt en waar nodig dit in hun bestuursoverleg aan de orde te brengen. 
 
De voorgestelde bestuursovereenkomst is niet werkbaar voor het districtsbestuur. Enerzijds 
worden onmogelijke eisen gesteld en anderzijds zou de retributie zover omlaag gaan dat het 
organiseren van activiteiten niet meer haalbaar is. 
 
Algemeen kan gesteld worden dat door de ledenterugloop bij de NBB en de daaruit 
voortvloeiende vermindering van inkomsten en de gekrompen personele bezetting, het service 
niveau van de NBB omlaag is gegaan. 
Bovendien moet er eerst budget gevonden worden voordat er projecten kunnen worden 
opgestart.  

 
3. Ingekomen en uitgaande stukken 

Van alle verenigingen is bericht van deelname dan wel verhindering voor deze vergadering 
ontvangen. 
 

4. Verslag van de ALV van 15 april 2023 
Het verslag wordt zonder op- of aanmerkingen onder dankzegging aan de secretaris door de 
vergadering goedgekeurd en vastgesteld. 

 
5. WTBR 

Er is geconstateerd dat een statutenwijziging juridisch gezien niet nodig is. Pas wanneer om een 
andere reden een wijziging moet worden aangebracht, moeten ook de aanpassingen zoals 
eerder genoemd worden doorgevoerd. 
De NBB wekt de indruk dat het altijd nodig is maar is hier niet duidelijk over. 
Verenigingen kunnen beter pas op de plaats houden. Het district gaat voorlopig ook geen 
wijzigingen doorvoeren, mede omdat op de uitkomst van de werkgroep governance moet 
worden gewacht. 
 

6. Begroting kalenderjaar 2024 
De penningmeester (Helga) licht de begroting toe. 
Zonder enig bezwaar wordt deze, bij acclamatie, goedgekeurd door de vergadering. 
 

7. ALV van de NBB op 25 november 2023 
Anita Neleman (bestuurslid van de NBB) meldt dat er dit jaar een andere opzet van de ALV is dan 
voorgaande jaren. De ochtend wordt ingevuld door een ledenvergadering die deels hybride 
gehouden zal worden. Na de lunch wordt een bridgedrive georganiseerd waarbij ten minste één 
deelnemer aan de vergadering moet hebben deelgenomen. 
Workshops en demonstraties zullen geen deel meer uitmaken van dit congres. 
Het (hybride) stemmen zal gebeuren met de “Yellenge-app” die elke deelnemer op zijn of haar 
smartphone of tablet van tevoren moet installeren. Deelnemers krijgen na aanmelding voor de 
ALV kort van tevoren een instructie hoe deze app te gebruiken. 
Ook de bridgedrive zal deels hybride worden georganiseerd. Proeven daarmee zijn succesvol 
gedaan. 
 
Frans Uelman vraagt waarom de ALV zo laat in het jaar wordt georganiseerd. Is eerder niet veel 
beter? 
Peter reageert hierop door te zeggen dat hij dit eerder heeft aangekaart en dat er weliswaar 
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argumenten voor waren die volgens hem weinig legitiem waren. Maar er is niets aan te doen. 
Daarnaast merkt Peter op dat de ALV vooral bedoeld is als gezellige bijeenkomst waar kritische 
vragen geen plaats krijgen. Anita lijkt het hier niet mee eens te zijn. 
 
Helga vraagt hoe de stemmen geteld worden. Is dat één stem per vereniging of heeft elke 
aanwezige een stem? Anita moet het antwoord voorlopig schuldig blijven maar gaat dit na en zal 
een antwoord geven voordat de ALV begint. 

 
8. Rooster van aftreden 

Pem Kubbe treedt af als secretaris en is niet herkiesbaar.  
Peter prijst zijn inzet door de jaren heen en meldt nog geen afscheidscadeau te hebben. Pem 
blijft formeel tot einde jaar in functie. 
Zandrie Albada spreekt Pem ook toe en heeft een cadeau voor hem met als doel wijn te gaan 
drinken van het niveau dat zijn nicht, die in Parijs een restaurant beheert, hem ooit serveerde. 
(voor belangstellenden: restaurant sorza.fr) 
 
Kees de Jong wordt voorgesteld als nieuwe secretaris en bij gebrek aan tegenkandidaten wordt 
hij met instemming van de vergadering, bij acclamatie, benoemd. 
Coen Hodzelmans neemt dan formeel het DKL-schap op zich. In de praktijk bekleedde hij die 
functie al na een besluit in de ALV van 15 april 2023. 
 
Volgend jaar is Peter aftredend en is niet herkiesbaar..  
Aan de aanwezigen wordt verzocht na te denken over en uit te zien naar een nieuwe kandidaat. 
 

9. Commissies 
DKL (Kees) 
De Districts Open Paren (DOP) en de Districts Viertallen (DVT) competities zijn niet levensvatbaar 
gebleken.  
De seniorenvarianten SOP en SVT) op de vrijdagen daarentegen zijn groeiende. Dit jaar zijn 44 
paren ingeschreven voor de SOP en er zijn geluiden dat de SVT dit jaar ook groeiende is. 
Sterke paren die aan de tweede divisie mee willen doen, kunnen zich ook zonder 
districtswedstrijden inschrijven. Voor de viertalwedstrijden geldt deze mogelijk niet. In overleg 
met het district Rotterdam kunnen viertallen uit het district Dordrecht in Rotterdam aan de 
competitie mee doen. Een definitieve invulling van deze mogelijkheid wordt nader uitgewerkt. 
 
Evenementen die nog door verenigingen vastgesteld worden kunnen voor vermelding op de 
maandkalender bij de webmaster (a.guitbos@gmail.com) aangemeld worden door een 
evenement aan te maken op de eigen website. Mits er geen andere evenementen op dezelfde 
dag zijn aangemeld geeft zij toestemming voor vermelding op de kalender van de NBB, de 
website van het district en het maandbericht.  
 
Onderwijsadviseur (Pem Kubbe) 
De 3 cursussen SPO (Spelpeilontwikkeling) hadden in totaal circa 60 deelnemers. 
Komend voorjaar zal dit weer worden georganiseerd. Het verschil met voorgaande jaren zal zijn 
dat er een afsluitende centrale avond om niet wordt georganiseerd voor de deelnemers met de 
spelvorm viertallen als onderwerp. 
 
Jeugdbridge (Lenie Zwartveld) 
Buiten de vergadering heeft Lenie met Anita gesproken over het wel en wee van het jeugdbridge 
en de moeizame communicatie met de NBB. Antwoorden op vragen duren heel lang en 
gevraagde documentatie is niet actueel en wordt daarom niet verstrekt. 
Anita meldt dat eraan wordt gewerkt. 
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Webmaster (Annelies Guit) 
Annelies heeft een lek aan de NBB gemeld in de website. Adressen van bestuurders van andere 
verenigingen waren voor iedereen zichtbaar die was ingelogd. 
Webmasters kunnen niet controleren hoe het voor een buitenstaander (lid van een andere 
vereniging) zichtbaar is. Het advies is om Annelies te bellen zodat zij kan kijken als 
buitenstaander . 
 
Op haar aanbod om als deskundige mee te denken bij de bond is geen respons gekomen. 
 
Toestemming voor open drives moet door Annelies worden gegeven. De NBB geeft aan dat niet 
te kunnen veranderen. Beter zou zijn om de DKL de goedkeuringsbevoegdheid te geven. 
Een fout in de planning is ontstaan doordat de bond toestemming gaf in plaats van Annelies. 
 

10. Rondvraag 
Anita Nelemans: wijst op een nieuwe publicatie van de NBB in de vorm va neen boekje “Voor de 
spelers, voor de sport” en deelt dit uit aan de aanwezigen. Verder roept zij iedereen op één 
persoon te enthousiasmeren om bridge te leren. Coen Hodzelmans reageert hierop door te 
melden dat jonge leden misschien wel willen maar afgeschrikt worden door de gemiddelde 
leeftijd van de huidige bridgers. 
Elmar Delhaas: Vraagt wat het district doet aan de nieuwe huisvesting. Peter antwoordt dat dit 
een rol is die het Denksportcentrum Papendrecht op zich moet nemen en dat ook doet. Het 
district heeft een waarnemer in hun overleg. 
Verder meldt hij de mogelijkheid voor clubs voor sponsoring door de RABO bank. Daar zitten 
echter wel de nodige voorwaarden aan. De club moet een rekening hebben bij de RABO en dan 
kan elke rekeninghouder op de aangemelde vereniging stemmen. dat levert € 12,-- (bij zijn 
bridgeclub) per verenigingslid op. 
Ook wordt geopperd dat de Vriendenloterij een dergelijke vorm van sponsoring kent. 
Peter Grabau: meldt dat er een nieuwe opleidingsstructuur komt. Opleiding voor docenten zal in 
op drie niveaus worden gegeven. Alle drie zullen worden gecertificeerd. 

 
11. Sluiting 

De voorzitter sluit om 11:50 uur de vergadering en nodigt de aanwezigen uit gezamenlijk een 
drankje aan de bar te nuttigen. 
 

Volgende vergadering: Zaterdag 20 april 2024 10:00 uur 
Denksportcentrum Papendrecht 

 


